
 

 

Omroepjaar in Vogelvlucht – Salland1 in 2024 
Het afgelopen jaar stond voor onze organisatie in het teken van groei, ontwikkeling en het 
versterken van onze positie binnen de sector. Ondanks uitdagende omstandigheden hebben we 
belangrijke stappen gezet om onze doelen te realiseren en onze missie verder vorm te geven. 
In dit beknopte jaarverslag geven we een overzicht van de belangrijkste prestaties, 
ontwikkelingen en financiële resultaten. We danken alle betrokkenen voor hun inzet en 
vertrouwen en kijken met vertrouwen uit naar het komende jaar. 

Betrouwbaar lokaal nieuws, gemaakt voor en door de streek 

Wat we deden in 2024 

In een tijd van dalende krantencijfers en verdwijnende huis-aan-huisbladen bleef Salland1 
stevig staan als hét lokale mediaplatform van de streek. 
We maakten honderden uitzendingen, produceerden reportages en bedienden tienduizenden 
mensen via radio, televisie, online en sociale media. En dat deden we met hart voor de regio. 

✔ Dagelijks live radio, met het succesvolle ochtendprogramma Goedemorgen Salland! 
✔ Wekelijks TV-programma Salland Magazine, nu in een vernieuwde studio 
✔ Live verslag van sport en evenementen, met dank aan onze vrijwilligersteams 
✔ Groei op YouTube, Instagram en TikTok, met nieuws speciaal voor jongeren 
✔ 452.000 unieke bezoekers op onze website 

 

 

 

 

 



 

Onze kracht lokaal, professioneel, dichtbij 

Salland1 is een volwaardige publieke media-instelling voor de streek. In 2024 werkten we 
met: 

• 7 vaste medewerkers (redactie, techniek, communicatie) 
• 3 stagiairs 
• Een hechte groep van tientallen vrijwilligers 

We investeerden in apparatuur, opleidingen, en een sterkere redactie. Zo zorgen we 
elke dag voor betrouwbare berichtgeving, lokale verhalen en verbondenheid in de 
streek. 

Maar, grenzen aan groei zonder steun 

Onze ambitie is groot – net als onze verantwoordelijkheid. Maar zonder extra structurele 
steun van gemeenten lopen we tegen grenzen aan. 
In veel regio’s krijgen omroepen dubbel zoveel geld van gemeenten. Bij ons bleef het in 
2024 bij het minimum. Daardoor moesten we scherpe keuzes maken en bleef uitbreiding van 
onze verslaggeving achter. 

We blijven professioneel en onafhankelijk werken, maar doen hierbij ook een appel op onze 
gemeenten: 

"Als we de lokale democratie serieus nemen, hoort daar ook een sterke lokale omroep bij. 
Salland1 is geen luxe, maar een publieke voorziening die steun verdient." 

 

Wat gaan we doen in 2025? 

We bereiden ons voor op: 

• Samenwerking met de regio IJsseldelta (Zwolle e.o.) 
• Een nieuwe hoofdredacteur 
• Verdere groei van onze online redactie 
• Meer zichtbaarheid in alle kernen van Salland 
• De lancering van onze eigen app (reeds gedaan in 5-2025) 

Met meer steun van gemeenten kunnen we nóg meer betekenen. Niet alleen als zender, maar 
als verbindende kracht in de streek. 

 


